
Kraków, dnia 19 marca 2024 r. 

PROTOKÓŁ Nr 3/2024 
Komisji Infrastruktury Rady Dzielnicy XII 

z dnia 19 marca 2024 r. godz. 18.30  
 

Miejsce: siedziba Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim, ul. Kurczaba 3, tryb 
stacjonarny. 
 
Ad. 1 
Posiedzeniu komisji przewodniczy – Przewodniczący Komisji Dariusz Miksiewicz, który 
otwiera posiedzenie Komisji o godz. 18:30. Prowadzący po sprawdzeniu listy obecności 
(załącznik Nr 1 do protokołu) i stwierdzeniu wymaganego quorum do podejmowania 
prawomocnych rozstrzygnięć przedstawił porządek obrad. 
 
Stwierdzenie quorum (wg listy obecności) 
Skład osobowy komisji: 12 
W posiedzeniu komisji udział bierze 9 członków 
 
Porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Komisji. 
3. Rozpatrzenie korespondencji. 
4. Sprawy bieżące. 
5. Oświadczenia i komunikaty. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu porządku obrad. W 
związku z powyższym prowadzący posiedzenie stwierdził przyjęcie proponowanego 
porządku. 
 
Przyjęcie porządku obrad: 
Głosowanie: Za 9, Przeciwko 0 /Wstrzymujących się 0  
 
Ad. 2 Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Komisji. 
Prowadzący obrady poinformował, że nie zgłoszono żadnych wniosków ani uwag do 
protokołu z 2. posiedzenia Komisji, które odbyło się 20 lutego 2024 r., co jest 
równoznaczne z jego przyjęciem. 
  
Ad. 3 Rozpatrzenie korespondencji. 
3.1 Przewodniczący przedstawił pismo ZDMK z 24.01.2024 r. znak UN.5301.29.2024 
dot. kładki nad rzeką Drwiną – pismo przejęto do wiadomości.  
 
3.2 Przewodniczący przedstawił pismo ZDMK z 19.02.2024 r. dot. zakresów remontów 
dróg i chodników w 2024 r. - pismo przejęto do wiadomości. 
 
3.3 Przewodniczący przedstawił pismo ZDMK z 13.02.2024 r. znak 
DW.5300.12.5.2024 dot. organizacji ruchu na ul. Mała Góra – pismo przejęto do 



wiadomości. Rada na sesji 5 marca 2024 r. przeznaczyła na to zadanie 17 000,00 zł. W 
związku z powyższym przedmiotowe zadanie powinno być zrealizowane w 2024 r. 
 
3.4 Przewodniczący przedstawił pismo PMK do Ministra Infrastruktury z 20.02.2024 r. znak 

GK-07.7241.7.1.2024 dot. budowy drogi S7 – po dyskusji, przyjęto udzielone informacje 
do wiadomości.  
 

3.5 Przewodniczący przedstawił pismo KEGW z 23.02.2024 r. znak 
WUI.53.36.2024.RS dot. ogrodzenia przy ul. Agatowej – pismo przejęto do wiadomości.  
 
3.6 Przewodniczący przedstawił pismo radnego z 7.03.2024 r. dot. chodnika na ul. 
Jędrzejczyka – po dyskusji, ustalono, że gdy Rada będzie dzielić środki na rok 2025 rok, 
przedstawi stosowne rekomendacje ZDMK, który wyceni zadanie. Przyjęto do 
wiadomości. 
 
3.7. Przewodniczący przedstawił petycję mieszkańców dot. remontu ul. Przylaszczki – 
po dyskusji i wskazaniu, że ul. Przylaszczki jest własnością osób fizycznych, ustalono, że 
Przewodniczący Komisji sporządzi odpowiedź na pismo mieszkańców. 
 

3.8 Przewodniczący przedstawił pismo mieszkańca z 29.02.2024 r. dot. ul. Zarzyckiego 
– po dyskusji, pismo przyjęto do wiadomości. W zakresie braku kolektora, Komisja 
jednogłośnie podjęła uchwałę o zwróceniu się do Prezydenta Miasta Krakowa o 
podjęcie działań mających na celu budowę kolektora ściekowego wzdłuż ul. 
Zarzyckiego i zobowiązała Przewodniczącego do przygotowania projektu uchwały na 
sesję Rady Dzielnicy. W zakresie osunięcia się kratownic z nasypu kolejowego do rowu 
melioracyjnego, postanowiono zwrócić się do ZDMK o wyjaśnienie sytuacji z PKP. 
 

3.9 Przewodniczący przedstawił pismo mieszkańca z 8.03.2024 r. dot. spraw do 

załatwienia przez Radę Dzielnicy – po dyskusji przyjęto do wiadomości. W sprawie 
braków znaków pismo zostało przekazane do właściwej Komisji. W zakresie braku 
koszy na odchody zwierząt, ustalono, że zostanie zebrane od Radnych zapotrzebowanie 
na takie kosze i Rada zwróci się zbiorczo do ZZM z wnioskiem o ich montaż. 
Jednocześnie, ustalono, że Przewodniczący sporządzi odpowiedź do mieszkańca. 

4. Sprawy bieżące. 
4.1 Przewodniczący przedstawił pismo znak AP/850.1/627/2024 z 13.03.2024 r. dot. 
wydania opinii do projektu „Przebudowa ulicy Wielickiej i zjazdu zwykłego z ulicy 
Wielickiej z budową pasa włączania w Krakowie oraz przebudowy niezbędnej 
infrastruktury technicznej” wraz z projektem – po dyskusji i analizie projektu Komisja 
jednogłośnie podjęła uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu projektu i zobowiązała 
Przewodniczącego do przygotowania projektu uchwały na sesję rady Dzielnicy. 
 
4.2 Przewodniczący przedstawił pismo znak SG-II.7740.6.2023.AK dot. remontu 
chodnika przy ul. Telimeny – po dyskusji przyjęto do wiadomości.   
 
4.3 Przewodniczący przypomniał o potrzebie dokonania korekty rozdysponowania 
środków pozostałych z inwestycji pn. „Budowa oświetlenia przy ul. Laskowej”. Po 



dyskusji, ustalono, że Zarząd przygotuje uchwałę o przekazaniu tych środków na poczet 
zadania: „wymiana istniejącego oświetlenia wg wskazań”. 
 
4.4 Radna Patrycja Bień zreferowała uzyskaną informację od mieszkańca dot. przejścia 
przy rondzie na ul. Aleksandry. Po dyskusji ustalono, że Radna Patrycja Bień przygotuje 
odpowiedź, że w związku z planowaną przebudową ronda oraz sprawdzi czy jest w 
projekcie planowana przebudowa oświetlenia przedmiotowego przejścia dla pieszych.  

5. Oświadczenia i komunikaty. 
 
- Radny Krzysztof Rozmus wskazał na potrzebę uregulowania kwestii drogi dla 
rowerów wzdłuż ul. Wielickiej. Radny Krzysztof Rozmus wskazał, że złoży w tej sprawie 
wniosek o zwrócenie się do ZTP o rozwiązanie tego problemu.  
 
- przewodniczący ogłosił, że następne posiedzenie Komisji odbędzie się dnia 15 
kwietnia br. o godz. 18:30. 
 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o 
godz. 19.50. 

Protokołował:  
Michał Kruk 

        

Przewodniczący Komisji 
Dariusz Miksiewicz 


